
Herdershof Heerde 
 
Probleem: 
- Slechte afvoer regenwater 
- Slecht, te smal wegdek 

 
2010 
Voorjaar contact opgenomen met de Gemeente, teruggebeld door Dhr. E. 
Veenendaal, hij is de situatie ter plekke komen beoordelen. Naar zijn zeggen stond 
de Herdershof in 2010 op de 
planning voor groot onderhoud, waarbij zowel de berm als het wegdek vernieuwd 
zouden 
worden, echter het budget voor 2010 was al overschreden, het grootonderhoud werd 
doorgeschoven naar de eerste helft van 2011. 

 
2011 
Dit voorjaar een aantal keren gebeld met Dhr. E. Veenendaal, niet aanwezig, 
terugbellen slecht geregeld. Geen reactie meer ontvangen. 
28 juni. aangetekende brief gestuurd t.a.v. dhr. Jaco Schuurman (contactambtenaar) 
29 juni schriftelijke ontvangstbevestiging ontvangen. 
6 sept. mail gestuurd, ik informeer naar de stand van zaken. Ontvangst mail wordt 
bevestigd 
door Mevr. R. de Graaf 
7 sept. per mail antwoord van Dhr. E. Veenendaal, echter geen antwoord op mijn 
vragen. 
19 sept. 2e mail reminder dhr. J. Schuurman, geen reactie 
26 sept. 3e mail reminder dhr. J. Schuurman, geen reactie 
1 okt. 4e mail reminder gestuurd via centrale mailadres van de Gemeente Heerde. 
9 okt. gemeente gebeld, gesproken met Mevr. Carla Kok, dhr. Jacco Schuurman 
was afwezig. 
Briefkenmerk genoteerd en toegezegd dat Dhr. Schuurman zou reageren. 
10 okt. schrijven ontvangen van Dhr. Jacco Schuurman 
21 okt. telefonisch gesproken met Dhr. H. Visser, hij zou de werkzaamheden 
plannen. 
- Afgraven berm(rode steen) bij nr. 4, afwatering naar putten aanpassen. 
- Aan het wegdek gebeurd niets, heeft geen prioriteit, nieuwe slijtlaag wordt niet meer 
gebruikt. Bij aanleg van nieuw wegdek binnen de bebouwde kom wordt asfalt 
vervangen door klinkers. 
- Afvoer waterputten worden nagekeken en schoon gemaakt, putten moeten 
minimaal 1x per 
jaar gereinigd worden. 
- Slechte delen asfalt, bij inritten, wordt bekeken en indien nodig opgevuld met koud 
asfalt. 
Uitvoering werkzaamheden voorjaar 2012 
 
ons voorstel: 
Weg is te smal, eventueel open grassteen aan zijkanten leggen, zoals in het 
buitengebied 



Zwaar verkeer intensiever, Rova 2x en Stilema 3x, deze rijden de kanten van de weg 
en de 
bermen kapot. 
Slecht afschot naar waterputten, mogelijk gebruik van goot elementen. 
Werkzaamheden zijn niet uitgevoerd. 

 
 
 
2012 
3 juni, gesprek Dhr. van der Stege (wethouder) en Dhr. Jacco Schuurman. 
A.d.h.v. foto's situatie uitgelegd. 
Binnen 14 dagen volgt reactie/voorstel inzake aanpak Herdershof. 
- 1e prioriteit, afvoer waterputten(10 stuks) verbeteren. 
- herstel wegdek wordt nader beoordeeld. 
Geen enkel reactie ontvangen. 
20 sept., telefonisch contact gezocht met Dhr. Jacco Schuurman. 
Zijn eerste reactie: e.e.a. heeft geen prioriteit. 
Later deze dag bevestigt hij, na overleg met Dhr. H. Visser, de aanpak van berm en 
afwatering. Toezegging dat deze werkzaamheden voor 31 december dit jaar zijn 
uitgevoerd. 
Werkzaamheden zijn wederom niet uitgevoerd. 

 
2013 
4 januari, mail gestuurd naar onze Burgermeester. Dezelfde dag een bevestiging 
ontvangen 

"Ik ga uw klacht maandag bespreken, vervolgens neem ik contact met u op 
over het 
vervolg" 
5 januari, spreek ik met de Burgermeester tijdens het afscheidssymposium van 
notaris Jan 
Schurink, we zitten aan dezelfde tafel. Zij bevestigt mij nogmaals de zaak te 
onderzoeken en er binnenkort op terug te komen. Geen reactie verder ontvangen. 
22 januari, Dhr. Henk Visser aan de deur, onduidelijk wie hem gestuurd heeft. Naar 
zijn zeggen heeft hij mij, Thierry Holding b.v., 2 keer proberen te bellen via een 0900 
nummer, terwijl mijn adresgegevens en telefoonnummers gewoon onder aan de mail 
staan, waarin de BV in het geheel niet genoemd wordt, heel vreemd. Hij wil het plan 
van aanpak bespreken, terwijl ik nog wacht op antwoord van de Burgermeester. 
Afspraak gemaakt dat hij, tijdens een natteperiode(voorjaar), komt kijken om de 
situatie in ogenschouw te nemen(terug bij af, voorjaar 2010) en vervolgens naar 
aanleiding van zijn bevindingen werkzaamheden gaat plannen en uitvoeren. Henk 
Visser terug naar wethouder van der Stege, die de afspraken aan mij zal bevestigen. 
We gaan het weer proberen. Bevestiging afspraken nooit ontvangen. 
13 juni, zonder enige aankondiging wordt er 's morgens, in een droge periode, een 
gedeelte 
van de berm afgegraven, Henk Visser niet gesproken. 
Van de overbuurman, Cramer begrepen dat hij de gemeente ook heeft gebeld, voor 
het dichten van de berm in de bocht achter zijn tuin. 



24 juli, mail gestuurd (2 foto's) aan Henk Visser naar aanleiding van regenval deze 
middag, 
archief gmail. 
27 Juli, telefonische reactie Henk Visser, hij is deze maand met vakantie en neemt 
na 
terugkomst, begin september, contact op. hierna niets meer vernomen 
Conclusie: de hele operatie heeft niets geholpen, voorheen stond het water op het 
wegdek, nu, 
na het afgraven, staat het water in de berm, na een regenbui is het één grote 
modderpoel. 

 
 
 
 
 
 
2014 
22 januari, Henk Vissers gebeld over het opruimen van het blad, zou vandaag nog 
worden 
afgevoerd. Hij is ter plekke komen kijken en blijft van mening dat het allemaal niet zo 
erg is, het valt hem niet tegen zoals het erbij ligt. Herstel wegdek en berm staat 
voorlopig niet op de 
planning, aan de bermen kan hij nu niets doen. Om de waterafvoer bij ons voor de 
deur, nr 4, 
te bevorderen, laat hij het eerste deel van onze inrit verlagen, zodat het water deze 
put beter 
kan bereiken. Henk zal de stratenmaker sturen en instrueren, wordt vervolgd. Nooit 
meer iets 
vernomen. 
 
Inspectie wegen op Herdershof 14-11-2014 
Twee inspecteurs gesproken en op de slechte stukken wegdek gewezen, als ook de 
afwatering. 

 
 
2016 
16 maart 16:00 uur telefonisch contact met Dhr. Jacco Schuurman 
(contactambtenaar), 
afgesproken dat ik hem bel bij nat/slecht weer, hij komt dan ter plekke polshoogte 
nemen. 

 
2017 
7 maart 13:30, met Jacco Schuurman gezamenlijk de Herdershof bekeken. Reactie 
volgt 



12 juni mail Jacco Schuurman. 
3 juli reactie ontvangen 
11 december mail gestuurd aan griffier om in te kunnen spreken tijdens een 
commissie 
vergadering. 
reactie griffier: mail doorgeleiden naar contactambtenaar en verantwoordelijk 
wethouder, zij 
belt 10 januari 2018 om te horen of ik nog van het inspreken gebruik wil maken. 

 
2018 
2 januari 13:50 uur telefonisch contact met Dhr.  Jacco Schuurman n.a.v. mijn 
verzoek om 15 januari in te spreken tijdens een commissie vergadering, mail met 
foto’s gestuurd, reactie/plan van aanpak volgt. ??????? 


